

### Library Collection (Secondary Section)



## 《非常生態人》

作者:馬屎

索書號: 333.72 MAS

香港得天獨厚,山中有郊野公園,沿海有美麗的水世界,潛藏着自然美景。作者在山林中工作十多年,希望城市人藉着此書,能領略到享受自然的方法。



## Generation Green : the Ultimate Teen Guide to Living an Eco-Friendly Life

Author: Linda Sivertsen and Tosh Sivertsen

Call number: 333.72 SIV

This book offers dozens of tips on how to shop, dress, eat, and travel the green way; shows that being environmentally conscious can be a natural part of your life and your generation's contribution to turning things around.



# Challenges for an Evolving City : 160 Years of Port and Land Development in Hong Kong

Author: Ho Pui-yin

Call number: 333.731 HO

The book gives a detailed account of the construction and development of Hong Kong, which have been the duties of Civil Engineering Bureau over the past 160 years, including all large land development plans of reclamation.



#### 《百年能源大趨勢》

作者:松井賢一

索書號: 333.79 MAT

本書從能源基礎知識出發,詳盡剖析了二戰結束至今六十多年來,全球能源問題 的進展,內容涵蓋能源問題的不同面向,從石油、天然氣、煤炭、核能、再生能 源、節約能源談到地球暖化及人類文明發展等歷程。



《擁抱世界正能量 : 瑞典環保少女的呼籲》

作者:關麗珊

索書號: JF GUA

很多人都知道要環保,但是更多人只說不做。十五歲的格蕾眼見森林大火一發不可收拾,促使她行動起來。格蕾獨自到瑞典國會前罷課靜坐,舉起標語紙牌,呼 籲關注氣候變化。原來,一個人的力量可以很大。格蕾身旁漸漸地多了同路人。